
Agendapunt 4 Interpellatiedebat op verzoek van de fractie FvD 

 
U weet dat de graasdruk structureel overschreden door ganzen op de 
Oostvaardersplassen en dit niet meegenomen is in het Rapport van Geel, Hierdoor 
het aantal grazers structureel ook overschreden wordt. 
 
1. Waarom wacht u met het evalueren als het beleid zo ingezet is dat er 
evaluatie plaats zou vinden, zodra de streefdoelen waren bereikt, terwijl dierenleed 
voortduurt? 
 
2. Deelt gedeputeerde de mening dat een evaluatie kan bijdragen aan het 
oplossen van de discussie rondom de body condition scores en dierenleed, gezien 
de recentelijke berichtgeving negatief afstralen op de provincie? 
 

 


